

Protokoll styrelsemöte (via telefon) SPHK Mälardalen 130221

Deltagare: Britt, Gabriella, Helén, Kjell, Stef, Björn

- §1 Britt öppnade mötet.
- §2 Dagordningen godkändes.
- §3 Till mötessekreterare utsågs Helén, och till justerare Björn.
- §4 Fastställande av verksamhetsplan för 2013-2014:
- a) VT-13
- Träff i Herrfallet; avklarad
  - KM; anordnas i Ryssjön tillsammans med Gävle-Dala. Britt berättade att vi betalat 3.000 kr för spår, och att G-D sedan skickar en räkning på priser. Gabriella kikade i startlistan och kunde konstatera att deltagarantalet från Mälardalen är för lågt för att det ska bli ngt KM (krävs minst 3 deltagare/klass).
  - Fjälläventyret; första gruppen utgår p g a för få deltagare, andra gruppens äventyr ska bli av.
  - Utställning i Ånnaboda 130509; enligt Britt är plats, domare och sekreterare klara. Bestämde att Gabriella och Björn blir våra sponsoransvariga för detta evenemang.
- b) HT-13
- Mälardalen ska stå som värd för arbetsmöteshelg för hela SPHK (troligen 130817-19). Förslag finns att förlägga detta till Bommersvik.
  - Årsmöte för dragsportförbundet i oktober; distriktet kommer att representeras av Britt och Gabriella.
  - Utställning Herrfallet; första helgen i oktober då vi har utställning på lördagen och barmarksdrag på söndagen.
  - Kurs "Grönt kort"; kommer att anslås på hemsidan för att de som är intresserade ska få anmäla sig.
  - Planeras även för en familjedag/ungdomshelg.
- c) 2014
- Kick-off i Herrfallet.
  - KM; både på snö och barmark om möjligt.
- §5 Info KM Ryssjön 130223-24; se ovan.
- §6 Utställning Ånnaboda 130509; se ovan.

- §7 Kassareport; föreligger ingen, kassören har precis fått underlag för 2013 men har ännu inte tillgång till PG.
- §8 Övriga frågor;
- Uttrycktes önskemål om en medlemsförteckning så att man kan se om det finns ngn likasinnad i närheten. Britt skickar ut.
  - Förslag på ett allmänt medlemsmöte; i syfte att så många som möjligt kan få tillfälle att träffas, att medlemmarna får träffa styrelsen och även en möjlighet att fånga upp de som vill vara aktiva. Diskuterades om inte detta skulle kunna vara en bra sak i samband med utställningen i Ånnaboda 130509, när många ändå är samlade.
  - Fråga om hur styrelsen/distriktet ställer sig till att man på eget initiativ ordnar lokala aktiviteter; detta är mkt positivt och uppmuntras! Ev kan föreningen bidra (t ex med klockor, nummerlappar osv). Flera av mötesdeltagarna berättade också att sådana aktiviteter redan planeras.
  - Britt berättade att material till tävlingar (klockor, nummerlappar, nät, våg, chip-läsare m m) som innehas av föreningen förvaras hos henne. Alla är välkomna att låna om/när man har en aktivitet. Det bör observeras att viss utrustning är dyrbar och bör behandlas med respekt samt återställas till Britt efteråt.
  - Gabriella och Stef planerar en ungdomsaktivitet, sannolikt i samband med skolavslutningen.
- §9 Nästa möte; framfördes önskemål om att detta kan bli ett "riktigt" möte då vi kan träffas och "prata ihop oss" lite bättre, bl a om vad vi vill med föreningen. Lämplig tid kan vara början/mitten av april och det ska utrönas om det finns ngn lämplig plats "i mitten" av distriktet, så att alla får ungefär lika långt att åka.
- §10 Mötet avslutades.

ordförande: *Britt Forsgren*

Vid tangenterna:

*Helén Söderlund*  
Helén Söderlund

Justeras:

*Björn Henricsson*  
Björn Henricsson